

ARBOVIRUS SURVEILLANCE IN WESTERN PACIFIC

NIUE. — The outbreak of dengue-like illness which began in mid-February 1980¹ has caused 139 new cases with one death in shock in the period 20-27 March, bringing the total number of cases to 721 with four deaths.

Laboratory Investigations

Laboratory investigations of current cases have confirmed infection with dengue virus in Niue (seven cases), Western Samoa (five cases), Suva, Fiji (six cases) and Tuvalu (four cases). Ross River virus infection was confirmed in American Samoa (16 cases), Rarotonga (four cases) and Suva, Fiji (12 cases).

¹ See No 12, p. 87.

SURVEILLANCE DES ARBOVIRUS DANS LE PACIFIQUE OCCIDENTAL

NIUE. — La flambée de cas d'affections évoquant la dengue, qui a commencé à la mi-février 1980,¹ a causé, au cours de la période du 20 au 27 mars, 139 nouveaux cas, dont un mortel par choc, ce qui porte le nombre total de cas à 721, dont quatre mortels.

Recherches en laboratoire

Les recherches menées en laboratoire sur les cas récents ont confirmé l'infection par le virus de la dengue à Niue (sept cas), au Samoa occidental (cinq cas), à Suva, Fidji (six cas) et à Tuvalu (quatre cas). L'infection par le virus Ross River a été confirmée au Samoa américain (16 cas), à Rarotonga (quatre cas) et à Suva, Fidji (12 cas).

¹ Voir N° 12, p. 87.